
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 16. april 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 231
Vil ministeren med udgangspunkt i artiklen ”Danmark kan få 1000 flere faglærte om 
året” bragt i Avisen Danmark d. 15. april 2024 kommentere på, om det er optimalt, at 
lærepladsvirksomheder ikke kan få oplyst lærlinges konkrete diagnoser grundet GDPR-
reglerne, som dermed spænder ben for, at virksomhederne kan hjælpe lærlingene bedre 
igennem hverdagen, og hvad agter ministeren at gøre for, at elever, som er godkendte til 
SPS-støtte, også får den tilstrækkelige støtte i deres praktikperioder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lise Bertelsen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på lise.bertelsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Adsbøl
formand
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